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PROTOKÓŁ NR 0012.4.1.2023 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 17 stycznia 2023r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 13:30. 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3.  Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2022 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 24 listopada 2022r. w sprawie ustalenia 
obowiązujących w 2023 roku stawek opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości 
kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu,  
a następnie odstąpienia od jego usunięcia, 
 

 Wniosek mieszkańca miasta o rozważenie likwidacji Straży Miejskiej  
w Jastrzębiu-Zdroju, 
 

 Apel Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie dotyczący sprzeciwu wobec 
rządowych planów nowelizacji Ustawy o ochronie ludności oraz stanie klęski 
żywiołowej wraz z prośbą o określenia stanowiska w tej sprawie, 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego oraz Rozstrzygnięciu 
nadzorczym dotyczące uchwały nr XCV.199.2022 Rady Miasta JZ z dnia 24 
listopada 2022r. w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego  
i wolontariacie na rok 2023, 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego uchwały 
nr XV.191.2022 w sprawie ustalenia obowiązujących w 2023 roku stawek 
opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na 
parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego 
usunięcia, 
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3.  Dystrybucja węgla przez gminę. 
 

4. Sprawa wymiany pieców – podsumowanie roku 2022. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu 
Terytorialnego za 2022 rok. 

 
8.  Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 6 grudnia 2022r. 
 
9. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok 

 
Projekt uchwały omówiła Katarzyna Prątnicka – Zastępca Skarbnika Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2022 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 24 listopada 2022r. w sprawie ustalenia 
obowiązujących w 2023 roku stawek opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości 
kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia pojazdu,  
a następnie odstąpienia od jego usunięcia 

 
Projekt uchwały omówił Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 

 Wniosek mieszkańca miasta o rozważenie likwidacji Straży Miejskiej  
w Jastrzębiu-Zdroju, 
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***  
Jako mieszkaniec miasta Jastrzębiu-Zdroju obserwuję różne sytuacje, 
skonsultowałem się z Komendantem Policji w Żorach oraz z Prezydentem Miasta 
Żory Waldemarem Sochą. Chciałem dopytać, jak sobie radzi miasto o podobnej 
liczbie mieszkańców, blisko leżące, usłyszałem od Pana Prezydenta takie słowa: 
mi nie jest do niczego Straż Miejska potrzebna, rozwiązałem to w 99 roku                                                        
i pięknie sobie radzimy. Uzyskałem zgodę na powołanie się na te słowa na Radzie 
oraz w rozmowie z Panią Prezydent.  Moje drugie pytanie dotyczyło kosztów, 
jakie byłyby, gdyby ta Straż Miejska była, uzyskałem odpowiedź, że gdyby ta 
Straż Miejska była, praktycznie zajmowała by się tylko smogiem. A ja mówię jak 
Pan to Panie Prezydencie rozwiązuje? Pan Prezydent powiedział tak: mam tu 
palaczy, osoby z ochrony i oni idą, a ja robię to tylko wtedy, jeżeli widzę 
naprawdę drastyczne rzeczy, które lecą z komina, wtedy posyłam tam 
wymienionych pracowników, a jeżeli nie chcą wpuścić na posesję, to wówczas 
proszę Komendanta i daje mi dwóch funkcjonariuszy idą i sytuacja wygląda 
inaczej i tylko po  to są mi potrzebni, dzielę się kosztami. Wiadomo odkąd, jest 
pan Prezydent Socha Prezydentem Żor, na końcu powiedziałem, że dlatego jest 
pan jest takim dobrym Prezydentem dlatego jest pan tak długo Prezydentem. 
Definitywnie oświadczył mi, że Straż Miejska jest mu do niczego nie potrzebna, 
ponieważ dzieli się kosztami, partycypuje z Policją.  
Ja mieszkam na Osiedlu Zofiówka i tam Spółdzielnia z racji tej, że jestem 
dziennikarzem, tam ustawili znak D1, dzwonię na Straż Miejską, gdzie Dyżurny 
odpowiada mi, dobrze, pojadę, za dwie godziny dzwonię i co mi odpowiada 
Dyżurny? Odpowiada mi w tym dniu, że tam stoi straszak, atrapa, niech sobie 
tam postawią szlaban, ja mówię - czy pan siebie słyszy panie Dyżurny, przecież 
tam jest Żabka, piekarnia Kozielski, droga przeciwpożarowa, przedszkole, 
którędy dzieci chodzą, do naszej Redakcji wpływają skargi, że matki idą, wąska 
droga, samochody.. i teraz mówi mi o tym Straż Miejska, więc co ja zrobiłem, 
zadzwoniłem natychmiast do pana Naczelnika Policji w Jastrzębiu-Zdroju i pytam 
się, dowiaduję się że ten znak jest z homologacją, ten znak stoi prawidłowo gdzie 
Policja przyjechała Drogówka, w którym miejscu  ma stanąć ten znak, na drugi 
dzień przyjechali odebrać, kazałem się spisać, żeby to było i pytam się 
funkcjonariuszy, czy ten znak stoi prawidłowo, no oczywiście że prawidłowo, czy 
można karać tych ludzi że robią rzeczy niezgodne z prawem. No ale Straż Miejska 
tego nie robi, bo to jest straszak, to jest straszak i nie przyjedzie do tego znaku i 
cały czas przyjeżdża Policja. O dziwo sytuacja wygląda w ten sposób że Policja 
się bardzo stara, Drogówka w ciągu 5 minut przyjeżdża, a dowodem na to jest, 
ta Spółdzielnia od tego miejsca znaku jest powiedzmy 10 metrów, oni to widzą, 
boją się dzwonić do Straży Miejskiej, mówi mi Kierownik, że boi się dzwonić, 
natomiast bardzo chętnie przyjeżdża Policja, czego nie robi notabene Straż 
Miejska. Nie znam jeszcze budżetu, zwróciłem się do pana Skarbnika mailem ile 
to wynosi, jaki jest budżet i czekam na to. Jutro przyjeżdża kolega z Redakcji  
z Wrocławia, zrobimy sondę uliczną, jako dziennikarze mamy do tego prawo, 
zrobimy sondę uliczną jutro, a w czwartek mam spotkanie z panią Prezydent 
Hetman, która telefonicznie po mojej rozmowie, powiedziałem tak: pani 
Prezydent niech pani mi powie choć jeden fakt, żeby pozostawić Straż Miejską, 
odstąpię od tego, bo to nie ja jeden, mieszkańców jest 70 kilka tysięcy, a było 
100 tysięcy, ale to jest inna kwestia. Na zakończenie rozmowy telefonicznej pani 
Prezydent powiedziała mi tak, rozważę to i przy naszej rozmowie będziemy o tym 
dyskutować. I tylko w tej sprawie będę dyskutować z panią Prezydent Anną 
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Hetman. Napisałem tam o rozważenie, nie rozwiązanie, a rozważenie likwidacji 
Straży Miejskiej.  
 
Jarosław Potępa 
Poczekajmy, aby pan dokończył swoją wizję działalności, rozmowy                               
z mieszkańcami, ankiety. Ten wniosek nie ma poparcia prawnego, to jest sygnał. 
Może gdybym 25 lat nie pracował w Policji to byłbym prawdopodobnie za 
likwidacją Straży Miejskiej, gdy wstąpiłem do Policji to byłem w szoku gdy w 
drugim lub trzecim dniu służby wysłano mnie do fryzjera, sprawdzać czy ma 
czyste ręczniki, następnie były piaskownice, sprawdzanie, czy pieski załatwiają 
się w piaskownicy. Więcej nic nie powiem, bo argumentów mógłbym podać wiele, 
natomiast jeżeliby doszłoby do głosowania, to ja na pewno nie zagłosuję za 
likwidacji Straży Miejskiej, bo wiem, czym zajmuje się Straż Miejska, z którą 
współpracuję od 1994 roku i wiem, czym zajmuje się Policja.  
 
Urszula Sobik 
Mam kolejny przykład gdzie mogę pogratulować Straży Miejskiej bardzo dobrej  
współpracy z OPS-em w sprawie bezdomnych. Jest to ogromny problem, bo 
stacja przesiadkowa np. w Żorach jest opanowana przez bezdomnych, bo dopóki 
nie ma burd to Policji to nie dotyczy i Żorscy bezdomni maja tam taki ładny 
obiekt, u nas jest bardzo dobra współpraca, jakiekolwiek zgłoszenie Straży 
Miejskiej że widzimy bezdomnego i potrzebuje on podania ręki czy odwiezienia, 
mamy punkty, mamy ludzi którzy przy nich są, pomagają, jest to bardzo dobra 
współpraca naszego OPS-u i Straży Miejskiej, oprócz czystego powietrza dla mnie 
jest to bardzo ważne, jak również wiele innych działań Straży Miejskiej.  
 
Jarosław Potępa 
Co powiedział panu Komendant, na temat likwidacji Straży Miejskiej, przejęcia 
zadań Straży Miejskiej? Czy on jest z tego powodu zadowolony, że on dostał 
osiem etatów przy likwidacji Straży Miejskiej, za które miasto płaciło, a teraz już 
nie płaci? 
 
*** 
W 90 roku, jako mieszkaniec Rybnika, byłem przy zawiązywaniu Straży Miejskiej, 
do czego była powiązywania Straż Miejska.. 
 
Jarosław Potępa 
To zostawmy.. 
 
*** 
Dlaczego pana argumenty mogą być ważne, a moje argumenty nie są ważne? 
 
Jarosław Potępa 
Mógłbym pokazać ich wiele, ale to nie jest jeszcze czas na dyskusję                           
o szczegółach, podałem jeden przykład.  
 
*** 
Ma pan takie zdanie, ma pan do tego prawo. 
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Tadeusz Markiewicz 
Ja usłyszałem, że Prezydent Żor jest Prezydentem trzecią kadencję bo 
zlikwidował Straż Miejską, u nas Prezydent był trzy kadencje, a nie likwidował 
Straży Miejskiej, pani Prezydent jest drugą kadencję i też nie likwiduje. To nie 
jest argument na to, że Prezydent będzie dłużej urzędował, będzie tyle, ile 
mieszkańcy wybiorą. Uprzednio Straż Miejska miała nieco inne zadania 
ustawowe, aktualnie ma nieco inne zadania ustawowe, będzie się zajmować tym, 
do czego ma prawo i ma umocowania w aktach prawnych. Przy likwidacji, nie 
wiem, czy nie nastąpiłaby potrzeba dodatkowego zatrudnienia urzędników, 
którzy wykonywaliby zadania Straży Miejskiej w zakresie ładu, porządku. Jako 
Przewodniczący Rady Osiedla  oceniam bardzo pozytywnie współpracę ze Strażą 
Miejską, w zakresie utrzymania ładu i porządku. Rada Miasta nie uchyla się od 
dyskutowania na ten temat, a wyniki działania rok rocznie są przedstawiane w 
Sprawozdaniach. Rada Miasta zna środki, które są przeznaczane na działalność 
Straży Miejskiej w budżecie oraz zna wykonanie środków na to działania. Rada 
Miasta nie ma prawa nakazania Prezydentowi Miasta likwidacji Straży Miejskiej.   
 
Andrzej Matusiak 
Jako Przewodniczący Rady Osiedla często miałem możliwość współpracować ze 
Strażą Miejską, na przykład w zakresie kontroli dewastacji na boisku szkolnym 
przy Szkole nr 5, było spraw wiele, różnych. Straż Miejska nam wiele pomogła 
wówczas, teren był regularnie kontrolowany, byliśmy zadowoleni. Analizowaliśmy 
temat wiele razy, jednak czasem siedząc na dyżurce, odbierając różne telefony, 
czasami człowiek jest zdenerwowany, zmęczony, niech pan mi wierzy że ci 
Strażnicy Straży Miejskiej za mało tu zarabiają. Pan miał prawo być 
zbulwersowany, że była taka sytuacja, wystarczyłoby napisać pismo, 
porozmawiać z Komendantem, to na pewno Straż Miejska pokusiłaby się aby się 
tam pojechać. Strażników nie jest dużo w Jastrzębiu-Zdroju, sprzęt mają taki 
jaki mają, dużo rzeczy się dzieje w mieście, Strażnicy na mieście bywają, moje 
zdanie jest takie, że należałoby spotkać się z Komendantem, ja w przeszłości 
byłem za likwidacją Straży Miejskiej, ale pracując w tej Komisji  kiedy 
dowiadujemy się, ile wykonują pracy, bardzo dużo mieszkańców była również 
przeciwna Straży bo dawała mandaty np. za fotoradar. Jeżeli chodzi o Żory,                   
z kilkoma radnymi miałem do czynienia, to byłe złe posunięcie, bardziej 
polityczne, pokazanie mieszkańcom że my zlikwidujemy Straż Miejską, która was 
gnębi mieszkańców, zwiększymy bezpieczeństwo … pytanie czemu teraz tych 
sześciu nie utrzymują, budżet sobie zmniejszyli, a nie wiem, czy nie mają teraz 
bardzo dużo problemów, może urzędnicy nie informują pana Prezydenta co ich 
spotyka na co dzień przy tych rzeczach, które mogłaby robić Straż Miejska.  
 
*** 
Ja napisałem o rozważenie, dlatego nie zwróciłem się od razu proszę rozwiązać 
Straż Miejską, zwróciłem się do Policji, pana Prezydenta Sochy, pani Prezydent 
Anny Herman, tu są dwie rzeczy, bezpieczeństwo i finanse, co przeważy nad 
czym, czy bezpieczeństwo nad finansami czy finanse nad bezpieczeństwem.  
Nie znam jeszcze kosztów, jakie koszty ponosi Straż Miejska, jakie koszty 
mogłyby być dane Policji, jak na to zareaguje Komendant, chodzi o to, żeby 
rozważyć sytuacje i podjąć jedną mądrą decyzję. Może być o to, że Policja 
przejmie czynności Straży Miejskiej.  
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Tadeusz Markiewicz 
Nie przejmie, mogę panu powiedzieć że Policja nie przejmie czynności Straży 
Miejskiej. Również znam radnych i powtórzę za radnym Matusiakiem, 
powiedziano mi, że trochę ta decyzja była za pochopna. Jako Miasto my 
pomagamy Policji, w zakupie samochodu i inne, na przykład dodatkowe służby. 
Odniosę się do sprawy niewłaściwie parkujących pojazdów, napewno w tej chwili 
w Jastrzębiu-Zdroju przynajmniej 500 samochodów parkuje niezgodnie z 
przepisami, łamiąc przepisy, przynajmniej 500.. i co mają wszystkim dać 
mandaty? Szanowni państwo, nie rozgryziemy tej sprawy, pana głos jest cenny, 
rozważyć, czy zlikwidować, czy nie, ale przy tym rozważeniu pan widzi tylko 
argumenty ku likwidacji Straży Miejskiej, ja mogę powiedzieć, że od tego czasu 
gdy zlikwidowano w Żorach, to w innych miastach powołano.  
 
Jarosław Potępa 
Zgodnie ze statystykami dostępnymi w Internecie, są pojedyncze województwa, 
gdzie ilość Straży Miejskiej spadła, w większości województw wzrosła, dlatego że, 
zadania, które ustawodawca nakłada na Straże Miejskie, Gminne - jest ich coraz 
więcej, one znacznie wykraczają ponad te, gdzie pierwszy raz robiłem szkolenie 
dla Straży Miejskiej w 94 roku, gdzie robiłem im test, ja to robiłem, to tych 
uprawnień można byłoby wymienić na palcach jednej ręki, ta formacja się 
budowała, dziś jest to formacja umundurowana, pracująca na podstawie 
konkretnych przepisów ustawowych, dlatego przychylam się do opinii pana 
Przewodniczącego, Policja pewnych obowiązków nie przejmie, może i Prezydent 
jest zadowolony ale na pewno nie Policjanci i nie Komenda.  
 
*** 
Czyli reasumując, sytuacja już jest podjęta? 
 
Tadeusz Markiewicz 
Pan przyszedł z własną opinią, a my przedstawiamy własne obserwacje. 
 
Jarosław Potępa 
Jest 23 radnych, większość decyduje, na razie zna pan opinię 4 osób, a nawet nie 
głosowanie, nie chce być adwokatem tej firmy ale przekonali mnie realizując 
wspólne zadania, to Rada zdecyduje, jeśli ktoś przygotuje uchwałę, która może 
być procedowana. 23 osoby są w Radzie, a nie Komisja, tutaj nic nie zapadło 
 
Andrzej Matusiak 
Jednak Straż Miejska odciąża Policję, były wspólne patrole, te patrole było widać, 
jednak Policjant zarabiał o 1/3 więcej, jeszcze dostawał dodatkowe środki,                   
a Strażnik Straży Miejskiej za swoją pensję wykonywał tą pracę. Mamy dużo 
dużych imprez sportowych, Klubów Sportowych, czasem 2-3 wydarzenia w 
tygodniu, wówczas osób do ochrony musi być więcej, Straż Miejską zawsze widać 
przy zabezpieczaniu również imprez sportowych. Ja stwierdzam, że budżet na 
Straż Miejską jest za mały, na przykład samochody nie były dawno wymieniane. 
Dzielnicowi spotykają się z Zarządami Osiedli, z którymi współpracują.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Mógłbym się posłużyć innymi służbami, które przy swoich działaniach posiłkują 
się Strażą Miejską, gdzie Straż Miejska pomaga i współdziała. Pana głos jest 
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cenny, jednak nie w kierunku, że trzeba zlikwidować Straż bo Straż Miejska nie 
robi nic.  
 
***  
Panie Przewodniczący dlaczego pan mówi, że nie robi nic, czy ja tak 
powiedziałem? Może ja już na tym zakończę, może ja już wyjdę, bo dla mnie to 
już jest śmieszne. Powiem tak jak w Biblii jest. Piłat- myję ręce, rozsądźcie sami.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Ma pan prawo przebywać nadal, my tylko wyraziliśmy swoje zdanie.  
 
*** 
Ja mam argumenty, tylko że proszę państwa, pan Komendant powie i tak jest 
cały czas wszystko do jednego, dlatego mówię, sprawa Piłatowa, myję ręce  
i róbcie państwo. Pismo jest i koniec, dziękuję uprzejmie i do widzenia.  
 
Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej 
Za 2022 rok, gdzie przez cały rok byliśmy zaangażowani w pomoc Ukraińcom, 
samych kontroli dotyczących niskiej emisji było 778, a poza tym dodatkowych 
kontroli posesji pod kątem czystości i porządku tj.  podłączenia, wywóz 
nieczystości, kompostowniki, ludzie mają bonifikaty, ale ktoś to musi kontrolować 
było 1496. Byłem świadkiem zgłoszonej interwencji, o której mówił ten Pan, 
okazało się, mam na to dokumentację fotograficzną, Dzielnicowy przekazał mi, 
że znak jest wadliwy i źle ustawiony, gdyż znak jest zakaz ruchu z komentarzem 
„nie dotyczy pojazdów i pracowników spółdzielni mieszkaniowej”, gdyby nie było 
łącznika „i” to wówczas mamy wyłączoną grupę nie dotyczy pracowników 
spółdzielni mieszkaniowej, ale jest tam komentarz „nie dotyczy pojazdów i 
pracowników spółdzielni mieszkaniowej”, znak jest nieczytelny, mój pracownik 
był w Spółdzielni, która zadeklarowała zmianę tego znaku.  
 
Robert Cichowicz 
Ustawodawca nałożył jeszcze obowiązek kontrolowania gospodarki wodnej 
również przez Straż Miejską. 
 

 Apel Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie dotyczący sprzeciwu wobec 
rządowych planów nowelizacji Ustawy o ochronie ludności oraz stanie 
klęski żywiołowej wraz z prośbą o określenia stanowiska w tej sprawie 

 
Komisja przyjęła do wiadomości 
 

 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego oraz 
Rozstrzygnięciu nadzorczym dotyczące uchwały nr XCV.199.2022 Rady 
Miasta JZ z dnia 24 listopada 2022r. w sprawie Rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i wolontariacie na rok 2023 

 
Komisja przyjęła do wiadomości 
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 Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dotyczącego 
uchwały nr XV.191.2022 w sprawie ustalenia obowiązujących w 2023 roku 
stawek opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg 
na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienia od jego 
usunięcia 

 
Komisja przyjęła do wiadomości. 
 
Ad.4. 
Dystrybucja węgla przez gminę. 
 
Temat przedstawił i omówi Tomasz Urbański- p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa. 
 
Na zakup preferencyjny węgla wpłynęło – 529 wniosków 
Zweryfikowano wszystkie wnioski, w tym 489 pozytywnie i 40 negatywnie 
Wydano 262,2 ton Kostki węglowej oraz 265/75 ton Ekogroszku 
 
W ramach dotacji wymienionych 275 kotłów węglowych w budynkach 
istniejących na: 
110 pomp ciepła 
165 kotłów (gazowych, elektrycznych, na biomasę) 
 
Komisja odbyła dyskusję w temacie.  
 
Ad.5. 
Sprawa wymiany pieców – podsumowanie roku 2022. 
 
Temat przedstawił i omówi Tomasz Urbański- p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa. 
 
W ramach dotacji wymienionych 275 kotłów węglowych w budynkach 
istniejących na: 
110 pomp ciepła 
165 kotłów (gazowych, elektrycznych, na biomasę) 
 
Komisja odbyła dyskusję w temacie.  
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono 
 
Ad.7. 
Sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu 
Terytorialnego za 2022 rok. 
 
Przyjęto do wiadomości. 
 
Ad.8. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 6 grudnia 2022r. 
 
Przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.9.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

 
Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

 
Tadeusz Markiewicz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

*** Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej                 
z dnia 6 września 2001 r.  (t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 902). Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej                     
w protokole, wyłączenia jawności dokonano  w interesie osoby wymienionej;  
Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Agnieszka Bąk 
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